
 

 

 

ZITTINGSVERSLAG RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN 

OPENBARE ZITTING VAN 23 MEI 2022 

 

AANWEZIG: Chloë Foccaert, waarnemend algemeen directeur 

Steven Coppens, voorzitter 

Tim Vandenput, burgemeester 

Joris Pijpen, Pieter Muyldermans en Joy Sergeys, schepenen 

Patrick Demaerschalk, Alain Borreman, Luc Meganck,  

Julie Bollue, Jo Portois, Julie Delwick, Caroline Lagrange, 

Véronique Desmet, Timothy Rowies, Kenny Verbeeck,  

Youri Vandervaeren, Eva De Bleeker en Maarten Bresseleers, 

raadsleden 
 

VERONTSCHULDIGD: Marc Vanderlinden en Annelies Vanderlinden, schepenen 

Marijke Belsack, raadslid 
 

  

 

 

* * * 

 

De voorzitter opent de openbare zitting 

 

* * * 

 

O.P.1 Secretariaat. Notulen openbare zitting 25 april 2022. Goedkeuring. 

 

 

* * * 

 

O.P.2 Financiële dienst. Jaarrekening 2021. Vaststelling deel OCMW. 

 

Steven Coppens licht toe: "De financieel directeur zal de rekeningen toelichten. Hij zal 

zowel de rekening van het OCMW als die van de gemeente behandelen. 

De stemming zullen we echter in vier stappen doen: 

1) De rekening van het OCMW, hierna schorsen we de raad voor maatschappelijk welzijn 

2) De goedkeuring van de rekening van het AGB Holar 

3) Definitieve vaststelling van de rekening van het OCMW door de gemeenteraad 

4) Vaststelling van de rekening van de gemeente" 

 

Brecht Van den Bogaert geeft uitleg bij powerpoint presentatie (wordt na de 

gemeenteraad verdeeld naar de raadsleden). 

 

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "Zijn er operationele cijfers beschikbaar van 

de administratie en politie?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "U vraagt naar cijfers die niet in het rapport staan. De worden 

niet opgenomen in het rapport. We zullen ze opvragen en u bezorgen" 

 

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "Op pagina 103 bij de de werking van het 

kinderdagverblijf staan de bijdrage van de ouders vermeld. Is daar een verhoging 

voorzien?" 

 

Brecht Van den Bogaert antwoordt: "De verantwoordelijkheid ligt bij de 

verantwoordelijke van het kinderdagverblijf. Is nog niet voorzien, maar kan eventueel." 
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Patrick Demaerschalk stelt volgde vraag: "Op pagina 104 wordt de evolutie van de 

energieprijs vermeld. Zijn er vaste of variabele contracten met de energieleverancier?" 

 

Brecht Van den Bogaert antwoordt: "We zijn toegetreden bij het Vlaams Energiebedrijf. 

Het gaat om dagprijzen, dus variabele groothandelsprijzen en heeft dus een significante 

impact." 

 

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "Er is voldoende reserve. Waarom gaan we 

geen extra lening aan? Waarom gaan we niet meer investeren?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Het is waar dat we nog een beetje ruimte hebben om meer 

te lenen en sluiten dit niet uit. We zetten ons verder in voor onze schuldenafbouw en 

vinden dit nodig. Zo komt er meer marge op de exploitatie en investeren we met onze 

eigen middelen. Maar uw standpunt om meer te investeren en niet aan schuldafbouw te 

doen, zijn we niet volledig mee eens. Tegen eind juni wordt er een voorstel van 

aanpassing meerjarenplan op het college voorgelegd, om nadien de aanpassing van het 

meerjarenplan voor te leggen op de gemeenteraad van augustus 2022." 

 

Patrick Demaerschalk stelt het volgende voor: "Ook op vlak van mobiliteit kan er nog 

meer uitgegeven worden. Mobiliteit was toch één van de doelstellingen die in het 

meerjarenplan was opgenomen." 

 

Tim Vandenput antwoordt: "De schoolomgeving en de Nilleveldstraat gaan in 

aanbesteding. Dat zal gezien worden op het terrein. Voor de G. Dekleermaekerstraat is 

de aanbesteding ook uitgevoerd. Voor de Kasteelstraat is Aquafin aan zet, zij zijn de 

aanbestedende overheid en we wachten op hun initiatief . Er staat nog zo een 700.000 

euro in de planning." 

 

Caroline Lagrange stelt volgende vraag: "Hoe is de stijging van de loonkost te 

verklaren?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "We mogen niet vergeten dat we al vier maal een 

indexaanpassing hebben gehad, dit komt op 8%, wat neerkomt op een klein miljoen. De 

inning van de inkomsten uit personenbelasting ontvangen we niet onmiddellijk maar 1 

tot anderhalf jaar later." 

 

Timothy Rowies stelt volgende vraag: "Wat IGS betreft, zijn daar stijgingen te voorzien?" 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "Iedereen binnen de Intergemeentelijke samenwerking 

geeft 1 euro per inwoner. Er worden daar geen abnormale stijgingen voorzien." 

 

Youri Vandervaeren stelt volgende vraag: "Ik verwijs naar de opmerking van de 

bedrijfsrevisor, meer in het bijzonder naar de duurtijd van de erfpacht op de jeugd- en 

sportsite. Deze is verschillend dan de duurtijd van de afschrijving ervan. Dus deze 

periodes lopen niet gelijk. In zijn conclusie stelde de bedrijfsrevisor dat deze beter op 

mekaar afgestemd zou worden." 

 

Brecht antwoordt: "Dit is correct, maar dit is eerder een theoretisch risico. De gemeente 

gaat het AGB immers nooit voor de voeten schieten, dus in theorie zou de erfpacht op de 

afschrijving moeten worden afgestemd." 

 

Jo Portois licht toe: "Bedankt Brecht voor de toelichting. Maar we hebben de jaarrekening 

pas vandaag doorgekregen. Is wel verwarrend voor ons." 

 

Brecht Van den Bogaert legt uit: "14 dagen op voorhand werd de correcte versie aan 

jullie overgemaakt met de mogelijkheid om technische vragen te stellen. Enkel op het 

moment van de publicatie van de gemeenteraad  is er een foute versie opgeladen en dus 

vandaar het versturen van de correcte bijlage bij dit agendapunt."  

 

 

* * * 

 

Verifieer dit rechtsgeldig elektronisch ondertekend document van 4 blz op code.esignflow.be met code 8517-3606-9918-5520

https://app.esignflow.be/nl-be/code/8517360699185520


Gemeenteraadszitting van 23 mei 2022 

 

 

 

3 

O.P.3 Personeelsdienst. Wijziging personeelsformatie. Goedkeuring. 

 

 

* * * 

 

O.P.4 Secretariaat. IGO. Agenda en vaststelling mandaat afgevaardigde 

algemene vergadering op vrijdag 24 juni 2022. Goedkeuring. 

 

Steven Coppens licht toe: "Tijdens de raad voor maatschappelijk welzijn werden de 

afgevaardigden aangeduid voor de algemene vergadering en algemeen comité van IGO 

div. We moeten de agenda van de algemene vergadering IGO div goedkeuren en het 

mandaat van de afgevaardigde vast te stellen." 

 

 

* * * 

 

O.P.5 Secretariaat. Opdracht inzake het aankopen van kantoormeubilair. 

Toetreden tot raamovereenkomst Creat. Goedkeuring. 

 

Steven Coppens licht toe: "Deze raamovereenkomst geeft ons de kans om dit jaar en de 

volgende jaren kantoormeubilair aan te kopen. Het gaat hier voornamelijk om aankopen 

van bureaustoelen omdat er hier en daar een tekort is. De huidige raamovereenkomst 

die in voege was, is op einddatum gekomen. Er is geen afnameverplichting." 

 

 

* * * 

 

O.P.6 Dienst Welzijn - Woonzorgsite - Indexering dagprijzen - goedkeuring. 

Goedkeuring. 

 

Tim Vandenput licht toe: "We kunnen niet alles verhalen maar toch een deel van de 

meerkosten is te wijten aan verhoogde energiekosten en voedselprijzen. We hebben de 

verhoging van de personeelskost besproken in een vorig agendapunt, namelijk een 

meerkost van 1 miljoen waarvan 460.000 euro toe te schrijven is aan het WZC. Als we 

de personeelskost weglaten, hebben we een meerkost van ongeveer 300.000 euro. We 

voeren een prijsverhoging in, om dit toch voor een stuk te recupereren. Door deze 

verhoging kunnen we dit jaar 100.000 euro en volgend jaar 200.000 euro recupereren. 

Dit compenseert niet alles, maar vanuit het bestuur kunnen we niet alles dragen. Ook de 

pensioenen van de bewoners stijgen. Vanuit het agentschap Zorg en Gezondheid moet er 

nog een goedkeuring komen voor deze prijsverhoging." 

 

Maarten Bresseleers maakt volgende opmerking: "Stijgen de ontvangen subsidies niet? 

We ontvangen 1,48 euro per dag extra, wat neerkomt op 30.000 euro voor dit jaar. Dit 

volstaat niet. Wat als de energieprijzen normaliseren, valt de verhoging dan automatisch 

weg?" 

 

Tim Vandenput vult aan: "We kunnen indexeringen niet ongedaan maken, maar indien er 

een ernstige daling is van de energieprijzen, dan zijn we wel voorstander om de zaak te 

herbekijken en eventueel aan te passen. De doelstelling is om het WZC budgetneutraal 

te houden, dit is nu niet het geval, maar op termijn zouden we daar opnieuw naartoe 

moeten." 

 

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "We moeten een oefening maken voor de 

hele gemeente wat de energieprijzen betreft." 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Deze oefening is bezig. De grootste verbruikers bij de 

gemeente zijn de sport- en jeugdsite, het Felix Sohiecentrum en WZC. Tegen september 

hopen we een plan op te maken om het eventueel anders aan te pakken." 
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Jo Portois stelt volgende vraag: "Wat is de eventuele impact van de gestegen 

energiekosten op de huurprijzen voor de verenigingen?" 

 

Tim Vandenput en Joris Pijpen bevestigen dat dit geen dossier is dat hier vandaag op 

tafel ligt. 

 

Youri Vandervaeren vult aan: "Kan het sociaal tarief niet van toepassing zijn in het WZC?  

 

Eva De Bleeker antwoordt: "Ik denk dat het sociaal tarief toepasbaar is op het 

aansluitingsniveau. In het WZC hebben we maar één aansluiting en niet een aansluiting 

per bewoner. Dus is het wellicht niet mogelijk om dit toe te passen per bewoner." 

 

Youri Vandervaeren vult aan: "De impact op de residenten is groot en toch niet evident. 

Hoeveel residenten ontvangen steun?" 

 

Tim Vandenput bevestigd dat deze info niet kunnen geven omwille van privacy redenen. 

Het rusthuisfactuur is een stevige uitdaging voor de Vlaamse overheid.  

 

 

* * * 

 

O.P.7 Communicatiedienst/klachtencoördinator. Klachtenreglement. 

Rapportering klachtenregistratie en -behandeling 2021. Kennisname. 

 

Steven Coppens licht toe: "Jaarlijks wordt een rapport opgemaakt van de klachten die 

het bestuur ontving. In 2021 werden 9 klachten ontvangen, waarvan er 1 onontvankelijk 

waren." 

 

 

* * * 

 

Vragen en antwoorden. 

 

 

* * * 

 

De voorzitter sluit de openbare zitting. 

 

* * * 

 

Namens de Raad, 

get. Chloë Foccaert 

Waarnemend algemeen directeur 

 

get. Steven Coppens 

Voorzitter 

Voor eensluidend afschrift, 
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